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Siden sidst er der ved at blive anlagt 
nyt parkområde og stier, gangbroer, 
bænker, belysning og nyt beplant-
ning ved Mølledammen, der kommer 
også en langstrakt ø, hvor der laves 
opholdsteder med bænker, Teknisk 
forvaltning siger stierne skulle blive 
kørestolsegnet i det kommende re-
kreative område og smukke sted.
Det nye år startede vi med bankospil 
på Ålykkecentret, hver anden tirsdag 
i lige uger, som er det helt store træk-
plast for medlemmer og ikke med-
lemmer med hygge og gode penge 
gevinster af gavekort til Løvbjerg i 
Odder.
Nytårskur havde fin tilslutning, med 
god mad og underholdning, det var 
en hyggelig aften.

Nu nærmer foråret sig hastigt
Den gamle bestyrelse foresætter og 
har trukket arbejdes tøjet på til et nyt 
år til glæde for vore mange trofaste 
medlemmer.
Kreds repræsentanter i Århus Amt er 
Kjeld Rohde og Knud Mikkelsen.
DSI-Odder har fået et link på www.
oddernettet.dk <http://www.odder-
nettet.dk/>   under lokale hjemmesi-
der – forening.
For dem der ikke kan gå på nettet har 
jeg valgt nogle punkter fra sidste be-
styrelsesmøde: Se inde i bladet.
 

Formand: Knud Mikkelsen
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Vedr. Handicap kørsel
Århus Amt
Vej- og Trafikchef
Hr. Jens Erik Sørensen
Vedr. handicapkørsel
 
Odder 2. februar
 Jeg har lige modtaget en klage fra Ka-
trine Wiwe om handicapkørslen.   For 
mig at se, er det de samme klager der 
gentager sig på TAXI turene.
Derfor vil jeg på mødet den 9. februar 
opfordre til en evaluering af den nye 
handicapkørsels ordning. Eventuel 
flere TAXI vogne at trække på!!!
Jeg mener ikke det er rimeligt for de 

handicappede at skulle vente en til to 
timer på en taxi.
En bekendt har fortalt at han var på 
en tur omkring juletid,hvor det tog 
ham to timer at komme hjem,selvom 
det kun var en halv time derfra.
 
Måske en bedre logistik?
 
Kopi vedlagt fra Vive
 

Venlig Hilsen
 

Knud Mikkelsen
Egholmparken 100

8300 Odder

Århus Amt
Handicap kørsel
Vej- og Trafikchef  
Hr. Jens Erik Sørensen
 
Odder den 6. februar
 
Vedr. Handicap kørsel
Vi havde Nytårskur den 3. februar i 
Dansk Handicap Forbund Odder 
AFD. Jeg bliver kontaktet af to meget 
utilfredse medlemmer der havde haft 
dårlige oplevelser med det nye han-
dicapkørsel i ”Århus Amt” Det ene 

medlem Eva Loft sagde til mig, at hun 
skulle hentes kl. 19.00.Hun blev først 
hentet kl. 21.00. 
Det andet medlem Olga Simonsen 
sagde til mig, at hun skulle hentes kl. 
21.30. Der kom slet ingen TAXI. Hun 
fik et familiemedlem til at kører hende 
hjem. Dagen efter ringede hun til kør-
selskontoret, de sagde til hende, at 
hun skulle selv bestille en taxi, hvis 
den udeblev.
 

Med Venlig Hilsen
Knud Mikkelsen
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Klare forbedringer for 
handicapkørsel i Århus Amt
  
Klager: Der indføres nu bedre garanti 
og service 

Kortere ventetid, kompensation ved 
forsinkelser og mere målrettet infor-
mation. Det er nogle af de forbedrin-
ger, som politikerne i Århus Amts ud-
valg for Miljø og Trafik har besluttet, 
at gennemføre for handicapkørslen 
i amtet efter, at mange brugere har 
kritiseret ordningen. 
  
I dag skal en bruger, der ringer til 

kørselskontoret og bestiller en vogn, 
acceptere at kunne blive hentet fem 
minutter før og 15 minutter efter det 
aftalte tidspunkt. Fremover halveres 
denne tid, så vognen senest kom-
mer 10 minutter efter det aftalte tids-
punkt. 
Hvis fru Hansen for eksempel har 
bestilt en vogn til kl. 13.00, skal den 
være hos hende senest klokken 
13.10. Hvis den ikke er det, kører fru 
Hansen som noget nyt gratis. 
Hvis vognen kommer mere end 20 
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minutter senere end det aftalte tids-
punkt, kan fru Hansen fremover ringe 
direkte til et taxaselskab og bestille 
en vogn. Kørselskontoret betaler ef-
terfølgende hele taxaregningen. 
- Det er klare forbedringer for bru-
gerne af ordningen. Det er mere flek-
sibelt for den enkelte, og det skulle 
gerne betyde, at ingen venter forgæ-
ves. Nu kan brugerne jo selv ringe, 
hvis vognen er forsinket, siger for-
manden for udvalget, Erik Poulsen 
(V). 
  
Tid til hjælp 
En anden forbedring gælder de bru-
gere, som har brug for ekstra hjælp, 
når de benytter kørselsordningen. 
  
Der vil for eksempel være mulighed 
for at sætte ekstra tid af til, at chauf-
føren kan hjælpe fru Hansen, hvis 
hun er meget langsomt gående. 
Man kan også få ekstra hjælp, så 
chaufføren eksempelvis hjælper fru 
Hansen med at bære hendes gangs-

tativ op ad trapperne. Det kræver dog 
en særskilt aftale med kommunerne, 
som visiterer brugerne til ordningen. 
  
Start 1. maj 
Endelig har politikerne besluttet, at 
der i samarbejde med brugerne skal 
udvikles et nyt og mere målrettet in-
formationsmateriale. 
  
- Der er altså ikke tale om en taxa-
ordning. Der er derimod tale om kol-
lektiv trafik. Intentionen med ordnin-
gen er, at de borgere, som ikke kan 
tage rutebilen, skal have et andet 
tilbud. Målet med forbedringerne er 
at sikre, at brugerne er tilfredse, siger 
Erik Poulsen. 
Og baggrunden for beslutningen er 
netop, at der er kommet mange kla-
ger fra brugerne, siden kørselskonto-
ret overtog administrationen af handi-
capkørslen. 
Forbedringerne vil koste omkring en 
million kroner at gennemføre, og de 
træder i kraft omkring 1. maj. 
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1) Siden sidst – Afbud fra kredsfmd.
 Sofie Nielsen til vores generalfor- 
 samling ti 28. febr. – Kjeld afløser  
 Sofie – 2 deltagere til kongres:  
 Knud og Anne – Odder museum  
 bliver mere handicapegnet
 
2) Program for april kvartal - 
 banko på lige uger tirsdage – ud 
 flugt lø. 10. juni  - max 200,- kr. pr.
 deltager til spisning
  
3) Nordiske Dage 18. – 21. maj i Ka-
 trineholm – Anne og Kjeld del- 
 tager – 200,- kr. pr døgn til lom- 
 mepenge
 
4) Kørestolsrace i Odder by,
 herun- der stierne – afvikles  
 lørdag 20. eller 27. aug. – Kjeld
 tager initiativ – vi forsøger 
 at få blindesamfundet, tung-
 høreforeningen og handicap-
 rådet med
  
5) Formue – Kjeld kontakter igen  
 advokat Ruben Andersen ang.  
 Udarb. Ag regelsæt til binding  
 af ”vores penge” i foreningen (pt.  
 406.097,- kr.)

Bestyrelsesmøde  hos Anne 24. 2. 2006
 6) DHF-hjemmeside – Knud og  
 Jens drager omsorg for, at for- 
 eningen kommer på Odder-net- 
 tet
 
 7) Dagsorden til best.møder i  
 hænde en uge før best.møde  
 – foreløbig dagsorden udsendes  
 senest en uge før møde afholdes  
 – fast punkt på dagsordenen:  
 godkendelse/udvidelse af dags- 
 ordenen
 
8) DSI – Odder  -Jens repræsente- 
 rer DHF, Odder afdelingen – 4  
 møder indtil nu – kæmpearbejde  
 gjort – endnu mere ligger forude
 
 9) Kræmmermarkedet/byfest –
 om vi deltager , ja, det tænker vi
 over – idèbank: bakkesangerin- 
 der, kartoffelmaskine, skydning  
 og ------------
 
10) Evt. – næste møde: ma 24 april  
 hos Jens kl. 19.00
 

Ref. Kjeld Rohde
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Udpluk fra bestyrelsesmøde den 21.02.06
1) Følgende handicapforeninger var 
repræsenteret:
- Hjerneskadeforeningen (Vive Nød-
vig)
- Osteoporose-foreningen (Bodil Hei-
den)
- Landsforeningen for bedre hørelse 
(Meta Pedersen)
- Scleroseforeningen (Lis Sørensen)
- DHF (Jens Rothaus Andersen) + 
hjælper
- PTU (Knud Mikkelsen) + hjælper
- Muskelsvindfonden (Michael Møl-
ler)
- Muskelsvindfonden (Greta Clausen, 
suppleant)

- Landsforeningen Autisme (Susanne 
Bisgaard)
- Ordblinde/Dysleksiforeningen (Pia 
Dalgaard)

2) Orientering ved Vive:
Handicapråd (HR)
Personer skal indstilles af den med-
lemsorganisation de repræsenterer i 
DSI.
Der skal vælges suppleanter til rå-
dene, som skal møde op ved fravær.
Formanden sørger for at sende blan-
ket til indstilling til div. råd, til hver 
person , som derefter selv sender vi-
dere til sin medlemsorganisation for 
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indstilling. Udfyldt blanket afleveres til 
FU snarest muligt.
Kommunen bestemmer hvor mange 
repræsentanter der skal sidde i HR. 
Kommunen (Jette Ruud Knudsen) 
har bedt DSI-Odder om forslag til 
antal, men kan ikke bestemme hvem 
FU peger på.
Lokale Beskæftigelsesråd (LBR)
Træder i stedet for koordinationsud-
valget.
DSI laver temadag 10. marts i Kol-
ding. Se udleverede papir. DSI-Od-
der har reserveret 2 pladser.
LBR skal først nedsættes sidst i 
2006, og skal sikre at handicappede 
bl.a. får ordnede forhold på arbejds-
markedet.
Klagerådet for hjemmehjælp (KR)
Der skal være repræsentanter for æl-
drerådet (3), DSI (1), og byrådet (2).
1. møde afholdes snart – Vive sidder 
der allerede.KR har bl.a. til opgave at 
følge udviklingen inden for hjemme-
hjælpsområdet.
Bodil spørger om et også gælder 
hjælpemiddelområdet, fysioterapi 
mm.
Vive prøver at få KR’s arbejde præ-
ciseret.
Referentens tilføjelse: Vive har netop 
sendt mig en mail hvor hun efter at 
have talt med Anna Stenbæk (klage-
rådets sekretær) kan præsicere, at 
klager over hjælpemidler går direkte 
i Det Sociale Nævn

3) A)  Formanden gennemgik konsti-
tueringen
-     Formand: Susanne
-     Næstformand: Vive
-     Kasserer: Jens
-     Sekretær: Michael
B)  Der kommer rigtig meget post fra 
DSI centralt, som kan være svært at 
finde de relevante ting fra.
Fremtidigt sendes al post videre til 
bestyrelsen uredigeret. Så må vi selv 
sortere. DSI har erkendt den store 
mængde post, og vil prøve at be-
grænse mængden, og kun sende det 
mest relevante.
C) Adresseliste til revidering cirkulerer 
mens FU er vært ved et stykke brød 
og en kop kaffe.

4) Michael gennemgik kort hvordan 
DSI-Odder har sin egen hjemmeside 
på DSI’s Hjemmeside.
Her ligger der bl.a. referater fra FU’s 
møder, ligesom der også kommer til 
at ligge referater for bestyrelsesmø-
der mv.
Man skal huske at oprette sig som 
bruger, da man ellers ikke kan få lov 
at kigge i referaterne. Dette gøres ri-
meligt enkelt på www.handicap.dk/
lokalt/odder.
Hvis der opstår problemer er man 
velkommen til at ringe til Michael for 
qt få hjælp.

➢
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Michael undersøger hvordan pressen 
får mulighed for at se vores referater, 
og om der kan laves et link fra Od-
dernettet til DSI-Odders hjemmeside. 
Der følger snarest en mail med disse 
oplysninger.

5) Knud foreslår at vi skal søge DSI 
om en bærbar PC til sekretæren, 
så han kan lave sit referat med det 
samme.
Knud: Det er vigtigt af få handicap-
pede i arbejde, så jeg stiller gerne op 
til LR og tager gerne med til Kolding 
(se punkt 8). Vive tilmelder ham og 
sig selv.
Det er muligt at ansøge DSI om tabt 
arbejdsfortjeneste samt kørslesgodt-
gørelse til dette møde
Susanne: På DSI’s hjemmeside kan 
man tilmelde sig Handiklip, som er 
en god og vigtig mailservice indehol-
dene handicaprelaterede artikler fra 

5 forskellige aviser.
?: Foreslog at invitere Årets Østjyde til 
en temaften
Snakken gik nu på hvordan vi får fat 
i alle de medlemsorganisationer der 
endnu ikke er repræsenteret i DSI-
Odder
Der blev også talt om de store fejl/
mangler der ved patoienttransporten. 
F.eks. at man er bevilget vederlagsfri 
fysioterapi, men man har ikke mulig-
hed for at komme til behandling da 
man ikke selv kan køre derhen. Man 
blev enige om, at det var en opgave 
for DSI centralt og DSI-Odder prøver 
at følge den til dørs.
Inden mødet blev hævet i god ro og 
orden, forespurgte Knud om han 
måtte bruge referatet i DHF’s lokal 
medlemsblad.
Det mente man ikke der var noget til 
hinder for, men opfordrede ham til i 
stedet at plukke de vigtigste ting ud.
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Vi har også været på en heldags ud-
flugt til Kolding og omegn. Det var 
Kjeld Rohde som havde tilrettelagt 
turen og så er den som altid spæn-
dende både at køre og hører om det 
der er sket i tidens løb fra området. 
Vi spiste middag i de gamle krea-
turstalde på havnen. 
 
Vi har også været på udflugt til Svo-
strup området, hvor vi spiste en dejlig 
middag på Kongensbro kro. Det var 
en dejlig tur.
 
Sommerlegat udtrækker vi altid til det 
sidste bankospil før sommerferien. 3 
glade vinder får 1000 kr. hvis man er 
medlem af DHF Odder AFD.
 
Jeg var på kursus i Jelling. Emnet var 
velfærdssamfundet og det var me-
get spændende men stedet var ikke 
handicap venligt.
 
Byfesten i August stod bestyrelsen 
og hjælpere klar med pølser, saft og 
kaffe fra tidlig morgen, og mange 
kom forbi og købte og snakkede. Det 
var en dejlig dag.
 
Høstfest med god mad og under-
holdning, lotteri og kaffe.
 
Besøg fra TDC. En konsulent fortalte 
og viste de mange nye telefoner der 
er til at hjælpe de svagtseende.

Velkommen til den årlige generalfor-
samling, det var dejligt at se så mange 
fremmødte medlemmer som kom for 
at høre, hvad foreningen har lavet 
i løbet af året. Det har været endnu 
et spændende år, som formand for 
DHF. Odder AFD.
 
 Af arrangementer har vi haft føl-
gende.
 
Bankospillet er meget af foreningens 
aktiviteter. Det var også det første vi 
startede med.  
Der bliver spillet med lyst i de lige 
uger på Ålykkecentret.
 
Nytårskuren havde pænt mange 
fremmødte til en hyggelig aften med 
god mad/musik og lotteri.
 
Vi havde også generalforsamling, 
hvor Holger Juul blev valgt til besty-
relsen. Jens Rothaus Andersen blev 
valgt til Suppleant. 
Dansk Handicapdag på Egmont Høj-
skolen stod Århus afdeling for. Vi var 
godt repræsenteret til festen og ta-
lerne.
 
De Nordiske dage var i Norge. Ven-
nesla. Vi havde Anne og Helle fra be-
styrelsen med oppe ved vores Ven-
skabs forening.
 

Formandsberetning for 2005

➢
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Juleafslutning med elever fra Randlev 
skole lavede LUCIA - OPTOG ”flot” Vi 
fik æbleskiver/gløgg/slik og kaffe en 
hyggelig aften hvor man kom lidt i ju-
lestemning.
 
Vi har afholdt 4 bestyrelses møde og 
fire kreds møder.
 
Foreningen har udgivet 4 kvartals 
blader til medlemmer.
  
Jeg har været til to møder i Pakhuset 
vedr. Frivillig huset i Odder. Formands 
møde. Tillidsmands kursus.
 
Jeg sidder i Handicaprådet hvor vi 
har haft fire 4 møder. Bl.a. om bevæ-
gelsesmuligheder i Odder Kommune 
samt møde med socialudvalget om-
kring boliger, svømmehallen og mu-
ligheder for handicappede.
Vi har også været en tur gennem 
gågaden for at se på adgangsforhol-
dene til butikkerne og de er blevet 
gode.
 
Jens Rodhaus fra DHF sidder i den 
nye bestyrelse i DSI 
Der bliver ved med at ske nye tiltag 
inden for handicap området i Odder 
Kommune. En helt ny DSI bestyrelse 
er dukket op i kommunen den 24. no-
vember, efter kommunal reformen.
Vi kommer nok til at forvente at hører 
mere om de arbejdes opgave de har 

om kommunal politik 
 
Gågaden, første 1 etape er færdigt, 
det kan vi godt være tilfredse med. 
Etape 2 er godt i gang, der kommer 
to specielle reproer ved åen, hvor kø-
restole kan side og kigge på åen.
 
Odder Rådhus har fået et stor invali-
devogns plads i Rådhus Haven over 
for Guld Bageren 
 
Cafe Pakhuset, det specielle ved det 
er at handicappede står for serverin-
gen.
 
To Skoler mere i Odder Kommune, 
har nu fået handicaptoiletter og han-
dicaplift 
 
Til sidst vil jeg sige tak til alle i be-
styrelsen og alle medlemmerne for 
det arbejde hvad enten i deltager i 
møder, arrangementer eller blot som 
medlemmer viser interesse for vores 
arbejde. Tak for det.
 

Knud Mikkelsen
Formand
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Bestyrelsen i DHF Odder
Konstitueret på Generalforsamlingen 28. 02. 2006

Formand:  Knud Mikkelsen
   Egholmparken 100, 8300 Odder
   86 54 41 57 / 28 70 41 57
   E-mail: Knud.mikkelsen@business.tele.dk
Næstformand
Sekretær:  Kjeld Rohde
   Hesselbjergvej 13, 8300 Odder
   86 55 66 12

Kasserer:  Anne K. Jensen
   Lemmestrupvej 30, 8300 Odder
   86 55 14 76

Medlemmer:  Helle L Jensen
   Drammelsbækvej 50, 8300 Odder
   86 55 64 01

   Holger Juul
   Teglgårdsvej 191, 8300 Odder
   86 54 42 17

Suppleanter:  Jens Rodhaus Andersen
   Blegevej 43, 8300 Odder
   86 54 18 29
   
   Ejnar Balle
   Lystgårdsparken 11, 8300 Odder
   86 55 67 19
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Dansk Handicap Forbund 
Odder Afd. 

Arrangementer april kvartal 2006

Arrangementerne afholdes i Ålykkecentret, medmindre andet er oplyst. 
Tilmelding skal ske til: 

Anne K. Jensen • Tlf. 86 55 14 76
Venlig hilsen bestyrelsen 

Tirsdag den 4. april kl. 19.00 Banko:

Tirsdag den 18. april kl. 19.00 Banko: 

Tirsdag den 25. april kl. 19.00 Pakkespil: medbring pakke til ca.   
 25,- kr. Kaffe med brød 20,- kr.
                                                                                                             

Tirsdag den 2. maj kl.19.00 Banko:

Tirsdag den 16. maj kl. 19.00 Banko: 

Tirsdag den 30. maj kl. 19.00 Banko: 

Lørdag den 10. juni kl. 9.00 - ca. 18.00 Udfl ugt v/Kjeld Rohde: 

Medbring selv dit krus til Banko så giver vi gratis  Kaffe

Støt vore 
annoncører

- de støtter DHF Odder
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Ansøgning med navn og medlemsnr. skal sendes til Anne K. Jensen 
Lemmestrupvej 30 Højby 8300 Odder senest 1. maj, eller afl everes i kassen 
ved vore bankospil på Ålykkecenteret. 
Udtrækning foretages ved det sidste bankospil inden sommerferien
Alle medlemmer af Dansk Handicap Forbund Odder Afd.  som  har betalt 
medlemskontingent for 2006 kan deltage.
Der udtrækkes 3 heldige vindere som hver får 1.000,00kr. er man ikke til stede 
vil pengene blive tilsendt. 

God sommer 
Venlig hilsen bestyrelsen DHF. Odder afd.

Sommerferielegat
DHF Odder Afd.
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Nytårskur fortalt i billeder
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Odder Kommunes Handicapråd 
foretog i foråret 2005 en systematisk 
gennemgang af den renoverede del 
af gågaden. Formålet var bl.a. at 
vurdere gågadens tilgængelighed 
for synshandicappede, da rådet 
var bekymret for, om den aftalte 
afstand mellem forretningernes ud-
stillingsarealer og området omkring 
afvandingsristen var tilstrækkelig til, 
at risten kan benyttes som ledelinie 
for synshandicappede borgere.
Efter besøget i gågaden var Handi-
caprådet tilfreds med den valgte 
løsning – for så vidt at regulativet for 
udstillingsarealer overholdes.
 
I løbet af hele 2005 har fl ere af 
Handicaprådets medlemmer løbende 
vurderet gågadens tilgængelighed for 
de synshandicappede. 
Mange af de forretningsdrivende 
sørger for at afvandingsristen / 
ledelinien til stadighed er friholdt for 
udstillingsvare, skilte mv., hvilket vi 
værdsætter i Handicaprådet. Men det 
er også vigtigt at friholde fl iserækkerne 
omkring afvandingsristen / ledelinien.
 

Målet med denne henvendelse er 
at gøre de forretningsdrivende i 
gågaden opmærksomme på, at 
formålet med gågaderegulativets 
bestemmelser om friholdelse af 
ledelinier / afvandingsrist er særdeles 
afgørende for de synshandicappedes 
mulighed for at færdes i gågaden – 
og benytte forretningerne på lige fod 
med seende borgere.
 
Derfor vil Handicaprådet opfordrer 
alle handlende til hver dag at tage 
hensyn til de synshandicappede 
borgere, når udstillingsvare og skilte 
placeres.
Samtidig vil Handicaprådet be-
nytte lejligheden til at takke de 
handlende, som dagligt sikrer 
gågadens tilgængelighed for syns-
handicappede.  
 
På vegne af Odder Kommunes 
handicapråd
 

Vive Nødvig
formand

Vedr. friholdelse af ledelinier / 
afvandingsristen i gågaden
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VED INDMELDING I DANSK HANDICAP FORBUND, 
ODDER AFDELING, UDFYLDES DENNE SIDE 

OG AFLEVERES TIL BESTYRELSEN:

INDMELDINGSKORT
Undertegnede ønsker at blive medlem af Dansk Handicap Forbund.
Jeg er:   handicappet
   ikke-handicappet

Benyt venligst BLOKBOGSTAVER

Navn:

Adresse:

Kommune:    Postnr./By:

Fødselsdato: (dag)  (måned)  (år)

Hvis du ønsker optagelse i en af de landsdækkende specialkredse 
(det koster ikke ekstra), så sæt kryds

# Forældrekredsen (forældre til handicappede børn 0 - 18 år)
 Oplys venligst barnets fødselsår: 
 Barnets handicap

# Ungdomskredsen (unge mellem 14 og 35 år)

# Paraplegikerkredsen (rygmarvsskadede)

# Amputationskredsen

Indsendt af:

Adresse:

Postnr.:   By

Kontingent  2006

Enlige Kr. 220,-

Ægtepar/

Samboende Kr. 330,-
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